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Protokół Nr 1/2019 

z posiedzenia Komisji Finansów, Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

 odbytego w dniu 15 stycznia 2019 roku 

 ul. Północna 15 w Myśliborzu 

 

 Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 14:45, a zakończyło się o godzinie 16:45.         

Protokołowała Dominika Bułgajewska. 

 

Ad. 1 
Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady Powiatu w Myśliborzu – Robert Dudek 

dokonał otwarcia posiedzenia i stwierdził quorum, niezbędne do podejmowania 

prawomocnych uchwał. (lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu).  

 

Przewodniczący Rady Powiatu – Robert Dudek 

Przekazał, że porządek posiedzenia dzisiejszej Komisji przedstawia się następująco: 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Wybór Przewodniczącego Komisji. 

3. Wybór Wiceprzewodniczącego Komisji. 

4. Analiza i wydanie opinii do projektu budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2019 rok. 

5. Analiza i opiniowanie projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Myśliborskiego. 

6. Zapoznanie się z informacjami i sprawozdaniami przygotowanymi na sesję Rady 

Powiatu. 

7. Analizowanie i opiniowanie projektów uchwał przygotowanych na sesję Rady 

Powiatu. 

8. Opracowanie planu pracy Komisji Finansów, Budżetu i Rozwoju Gospodarczego na 

2019 rok. 

9. Sprawy różne. 

10. Zakończenie posiedzenia.  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Ad. 2 

Wybór Przewodniczącego Komisji. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu – Robert Dudek 

Poprosił o zgłoszenie kandydatów na Przewodniczącego Komisji. 

 

Członek Komisji – Ryszard Wiśniak 

Poprosił o ogłoszenie przerwy w obradach Komisji. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady Powiatu – Robert Dudek ogłosił 10 min. 

przerwę w obradach. 

 

Obrady wznowiono o godz. 15:00 

 

Przewodniczący Rady Powiatu – Robert Dudek 

Ponownie poprosił o zgłoszenie kandydatów na Przewodniczącego Komisji. 
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Członek Komisji – Mariusz Norsesowicz 
Zaproponował kandydaturę Ryszarda Wiśniaka. 

 

Członek Komisji – Ryszard Wiśniak 

Wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

Więcej kandydatur nie zgłoszono. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady Powiatu zarządził głosowanie: 

 

Za powołaniem Członka Komisji Ryszarda Wiśniaka na Przewodniczącego Komisji 

Finansów, Budżetu i Rozwoju Gospodarczego głosowało 6 Członków Komisji, przeciw – 0, 

3 Członków Komisji wstrzymało się od głosu. 

 

Kolejno: 

 

Prowadzenie obrad Komisji zostało przejęte przez Przewodniczącego Komisji. 

 

Ad. 3 

Wybór Wiceprzewodniczącego Komisji 
 

Przewodniczący Komisji – Ryszard Wiśniak 

Zaproponował kandydaturę Arkadiusza Mazepy. 

 

Członek Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

Więcej kandydatur nie zgłoszono. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady Powiatu zarządził głosowanie: 

 

Za powołaniem Członka Komisji Arkadiusza Mazepy na Wiceprzewodniczącego Komisji 

Finansów, Budżetu i Rozwoju Gospodarczego głosowało 9 Członków Komisji, przeciw – 0, 

nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 4 

Analiza i wydanie opinii do projektu budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2019 rok. 

 

Przewodniczący Komisji – Ryszard Wiśniak 

Poprosił o omówienie autopoprawki oraz projektu budżetu przez Skarbnika Powiatu. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przedstawiła treść II Autopoprawki Zarządu Powiatu w Myśliborzu do projektu budżetu na 

2019 rok. Złożyła wyjaśnienia dotyczące proponowanych zmian w projekcie budżetu. 

(II Autopoprawka stanowi załącznik Nr 2do protokołu).  

Przedstawiła i omówiła szczegółowo projekt budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2019 rok.  

 

Wiceprzewodniczący Komisji –Arkadiusz Mazepa 

Zapytał o koszt pobytu pensjonariusza w DPS w Myśliborzu oraz o koszt utrzymania dziecka 

w RPOT w Dębnie? 
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Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Odpowiedziała, że koszt utrzymania dziecka na pierwsze dwa miesiące do momentu 

ustalenia kosztów utrzymania to kwota 7 300,00 zł, a na przyszły rok 7 650,00 zł. 

Koszt pobytu pensjonariusza na pierwsze dwa miesiące  to kwota 3 397,00 zł, na 10 miesięcy 

3 499,00 zł. kwoty te mogą ulec zmianie. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji –Arkadiusz Mazepa 

Zapytał, czy Zarząd Powiatu analizował sytuację dotyczącę gimnazjum i subwencji jaka była 

przekazywana? 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Odpowiedziała, że dzieci z gimnazjum w Smolnicy przejdą do szkoły podstawowej, 

natomiast w Zespole Szkół w Myśliborzu jest wyższa pomoc Powiatu w utrzymaniu tej 

szkoły. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji –Arkadiusz Mazepa 

Zauważył, że w budżecie zaplanowano spłatę obligacji, a czy została zaplanowana spłata 

kredytów? 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Odpowiedziała, że nie ma spłaty kredytów pozostały jedynie obligacje. Największy wykup 

planowany jest w roku 2027. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji –Arkadiusz Mazepa 

Odniósł się do zapisów autopoprawki i zaplanowanych kwot dla Spółki Szpital w Dębnie Sp. 

z o.o. i Szpital Barlinek Sp. z o.o. Zapytał, czy Gmina Dębno ma wiedzę o tym, że 

zwiększono dofinansowanie do kwoty 1 mln. zł.?  

 

Członek Komisji – Andrzej Potyra  

Odpowiedział, że zostało wysłane pismo w tej sprawie. Zostało również zaplanowane 

spotkanie na piątek. Podał informacje na temat rozmów z Burmistrzem Dębna. 

 

Członek Komisji – Mariusz Kuziel 

Zapytał o Przebudowę dróg powiatowych Nr 2116Z i 2158Z w m. Płonno – etap II”? 

 

Członek Komisji – Andrzej Potyra  

Odpowiedział, że inwestycja została zrealizowana i odebrana. 

 

Członek Komisji – Mariusz Kuziel 

Zapytał, czy sprawa przebudowy chodnika w Dziedzicach również?  

 

Członek Komisji – Andrzej Potyra  

Odpowiedział, że tak. 

 

Członek Komisji – Mariusz Kuziel 

Zapytał, o decyzję Ministra Finansów z dnia 28.11.2018r. w sprawie rozłożenia na raty 

zapłaty zobowiązania z tytułu zwrotu nienależnie uzyskanej kwoty części oświatowej 

subwencji ogólnej? 
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Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Odpowiedziała, że jest to kwota 1500 000,00 zł i została rozłożona na raty. 

 

Członek Komisji – Mariusz Kuziel 

Zapytał, o stawkę czynszu ustaloną za najem placu manewrowego w Barlinku? 

 

Członek Komisji – Andrzej Potyra  

Odpowiedział, że jest to kwota 2 zł netto za m
2
. 

 

Członek Komisji – Andrzej Potyra  

Przekazał, że sprawy dotyczące najmów zostaną przeanalizowane i uregulowane. 

 

Członek Komisji – Mariusz Kuziel 

Poruszył kwestię zimowego utrzymania dróg Powiatu Myśliborskiego. Zapytał, czy jest 

możliwe pod względem prawnym zlecenie utrzymania dróg powiatowych w Barlinku dla 

Gminy Barlinek? Zwrócił uwagę, na sytuacje na drogach w okresie zimowym. Zapytał, jak 

działa system zimowego utrzymania dróg na terenie Gminy Barlinek? Zapytał skąd jest 

obsługa dróg na terenie Gminy Barlinek?  

 

Członek Komisji – Andrzej Potyra  

Odniósł się do kwestii związanej z sypaniem piasku na drogi przez firmę obsługującą Gminę 

Barlinek. Brak jest spójności i pomocy dotyczącej odśnieżania i sypania piasku przez służby  

w Barlinku na odcinki dróg powiatowych. Zwrócił uwagę,  że miasto powinno przejąć 

wszystkie drogi powiatowe w obrębie Barlinka. 

 

Członek Komisji – Andrzej Rudnicki 

Zwrócił uwagę, że Gmina Barlinek nie chce na to wyrazić zgody. 

 

Członek Komisji – Mariusz Kuziel 

Zapytał jak są uruchamiane służby, które dokonują odśnieżania? Kto kontroluje służby 

odpowiedzialne za odśnieżanie w m. Barlinek? 

 

Członek Komisji – Andrzej Potyra  

Poinformował, że jest ustalony harmonogram odśnieżania dróg, który określa jakie drogi są 

odśnieżane w kolejności. 

 

Członek Komisji – Mariusz Kuziel 

Zapytał, kto uruchamia firmy? 
 

Członek Komisji – Andrzej Rudnicki 

Zwrócił uwagę, że wykonują zadania zgodnie z podpisana umową. 

 

Członek Komisji – Mariusz Kuziel 

Zapytał jaki jest czas reagowania służb?  

 

Członek Komisji – Henryk Szpakowski 

Również zwrócił uwagę na problem dotyczący odśnieżania dróg. Także dzwonił o pomoc  

w uruchomieniu służb. Stwierdził, że należy zwrócić uwagę wykonawcom, aby szybciej 

reagowali w przypadkach oblodzenia i opadów na drogach. 
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Członek Komisji – Andrzej Potyra  

Poinformował, że postępowanie przetargowe na odśnieżanie dróg na terenie Gminy Barlinek 

wygrała firma z Myśliborza. 

 

Członek Komisji – Mariusz Kuziel 

Zwrócił uwagę, że ten fakt może być przyczyną opóźnień i brak rzetelnego wypełnienia 

zadania. 

Zapytał o zasadność zakupu samochodów elektrycznych na kwotę 175 000,00 zł? Czy one są 

niezbędne dla Starostwa. Jak przedstawia się obłożenie wyjazdów samochodów służbowych? 

W jaki sposób są rozliczane wyjazdy służbowe kierowców? 

 

Członek Komisji – Andrzej Potyra  

Poinformował, że Centrum Usług Wspólnych obsługuje wiele jednostek powiatowych,  

w tym również w zakresie transportu. 

 

Członek Komisji – Andrzej Rudnicki 

Zwrócił uwagę, że Rada Powiatu poprzedniej kadencji podjęła decyzję w tej sprawie. 

 

Członek Komisji – Danuta Patkowska 

Poinformowała, że pojazdy są wykorzystywane do przewożenia min. mieszkańców DPS  

i wychowanków MOW Renice. 

 

Członek Komisji – Zbigniew Marszałek  

Zapytał o remont drogi w m. Różańsko. Na jakim jest to etapie i jaka jest szansa na 

uzyskanie dofinansowania? 

 

Członek Komisji – Andrzej Potyra  

Odpowiedział, że na razie nie ma ogłoszonych konkursów. Przekazał, że temat jest 

monitorowany. Sprawdzane są na bieżąco ogłaszane konkursy, dokumentacja jest wykonana. 

 

Członek Komisji – Andrzej Rudnicki 

Zapytał, czy subwencja oświatowa jest wyższa niż w zeszłym roku? 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Odpowiedziała, że tak o blisko 2 mln. zł. 

 

Członek Komisji – Andrzej Rudnicki 

Zapytał, czy wynika to ze wzrostu liczby uczniów, czy ze wzrostu subwencji? 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Odpowiedziała, że w subwencji jest 5% podwyżek dla nauczycieli, wzrost Funduszu 

Świadczeń Socjalnych oraz zmieniły się wagi przeliczeniowe. 

 

Członek Komisji – Andrzej Rudnicki 

Zapytał, jaka jest procentowa różnica w dofinansowaniu szkół w porównaniu do zeszłego 

roku? 
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Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Odpowiedziała, że w projekcie budżetu zaplanowano dodatkowe środki finansowe dla szkół 

w wysokości 4 100 000,00 zł. 

 

Członek Komisji – Andrzej Rudnicki 

Zapytał o koszty energii elektrycznej w szkołach? 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Odpowiedziała, że stawki są wyższe, została podpisana umowa na wspólne zamówienie 

energii elektrycznej. 

  

Członek Komisji – Andrzej Rudnicki 

Zapytał, jak jest zabezpieczony budżet dla szkół, czy obejmuje całość, czy też jedynie 10 

miesięcy? 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Odpowiedziała, że jest zabezpieczony na poziomie wykonania budżetu za 2018 rok plus 

dodatkowe środki w kwocie 4 100 000,00 zł. Jednostki powinny zamknąć się w swoich 

planach finansowych. 

 

Przewodniczący Komisji – Ryszard Wiśniak 

Przedstawił pismo Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie z dnia 30.11.2018r. znak 

K.0021.656.DT.2018 zawierające następujące uchwały: 

1. Nr CDXLVI.799.2018 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Szczecinie z dnia 29 listopada 2018 roku w sprawie wydania opinii  

o projekcie uchwały  budżetowej Powiatu Myśliborskiego na 2019 rok. 

2. Nr CDXLVI.800.2018 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Szczecinie z dnia 29 listopada 2018 roku w sprawie wydania opinii  

o możliwości sfinansowania deficytu budżetowego wykazanego w projekcie uchwały 

budżetowej Powiatu Myśliborskiego na 2019 rok. 

3. Nr CDXLVI.801.2018 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Szczecinie z dnia 29 listopada 2018 roku w sprawie wydania opinii  

o projekcie wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Myśliborskiego na lata 2019-2027 

(Pismo RIO stanowi załącznik Nr 3 do protokołu).  

Przedstawił opinię Komisji Oświaty, Bezpieczeństwa Publicznego, Drogownictwa, Zdrowia  

i Spraw Społecznych przeanalizowała do projektu budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2019 

rok oraz Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Myśliborskiego na lata 2019-2027. 

(Pismo stanowi załącznik Nr 4 do protokołu).  

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za pozytywną opinią do projektu Uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie 

uchwalenia budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2019 rok głosowało - 9 Członków Komisji, 

przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

Ad. 5 

Analiza i opiniowanie projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Myśliborskiego. 
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Przewodniczący Komisji – Ryszard Wiśniak 

Zapytał, czy są pytania bądź uwagi? 

 

Członek Komisji – Mariusz Kuziel 

Zapytał o limit przedsięwzięć w prognozie kończy się w roku 2027 natomiast załącznik 

podaje, że w roku 2021, poprosił o wyjaśnienia. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Odpowiedziała, że  prognoza finansowa, jest sporządzana na cały okres spłaty zadłużenia, 

natomiast wykaz przedsięwzięć przygotowuje się na okres o jeden rok dłużej niż trwałość 

projektu. 

Poinformowała o omyłce pisarskiej dotyczącej nazwy jednostki w przedsięwzięciach. 

Przedstawiła treść II Autopoprawki Zarządu Powiatu w Myśliborzu do projektu uchwały  

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Myśliborskiego na lata 2019-2027. 

(II Autopoprawka stanowi załącznik Nr 5 do protokołu).  

 

Członek Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Zapytał, czy nowe projekty będą realizowane. 

 

Członek Komisji – Andrzej Rudnicki 

Przedstawił informacje o projektach realizowanych przez szkoły. 

 

Członek Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Zapytał, o kontrakt samorządowy? 

 

Radna Rady Powiatu – Alicja Prill 

Zwróciła uwagę, że kontrakt został bardzo okrojony, a wiele zadań nie zostało 

uwzględnionych. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za pozytywną opinią do projektu Uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Myśliborskiego na lata 2019-2027 głosowało -  

9 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 6 

Zapoznanie się z informacjami i sprawozdaniami przygotowanymi na sesję Rady 

Powiatu: 

 

6.1. Sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku za 2018 rok. 

 

Przewodniczący Komisji – Ryszard Wiśniak 

Zapytał, czy są pytania bądź uwagi? 

 

Członek Komisji – Mariusz Kuziel 

Zapytał, jak funkcjonują magazyny w gminach? Jaki posiadają sprzęt i jak to jest 

koordynowane na poziomie powiatu? Czy jest ustalony normatyw co gminy powinny 
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posiadać ze względu na zagrożenia? W jaki sposób jest realizowana pomoc dla mieszkańców 

na poziomie gminy i powiatu? Zwrócił uwagę, że w sprawozdaniu brakuje tych informacji. 

 

Przewodniczący Komisji – Ryszard Wiśniak 

Przekazał, że przedstawione uwagi zostaną wykorzystane w przyszłych pracach Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku. 

 

Radna Rady Powiatu – Alicja Prill 

Przekazała, że szczegółowe informacje są zawarte w protokołach z posiedzeń komisji. 

Procedury są dostępne w Wydziale Zarządzania Kryzysowego Starostwa Powiatowego. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Komisja zapoznała się z przedmiotowym sprawozdaniem. 

 

6.2. Sprawozdanie o wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez Powiat Myśliborski. 

 

Przewodniczący Komisji – Ryszard Wiśniak 

Zapytał, czy są pytania bądź uwagi? 

 

Członek Komisji – Mariusz Kuziel 

Odniósł się do przedmiotowego sprawozdania. Zwrócił uwagę na toczący się protest  

w mediach. Poprosił o wyjaśnienie dotyczące dodatków dla nauczycieli. 

 

Członek Komisji – Andrzej Rudnicki 

Przedstawił informacje na temat dodatków jakie otrzymują nauczyciele. 

 

Członek Komisji – Mariusz Kuziel 

Zapytał o to w jaki sposób są obliczane średnie wynagrodzenia nauczycieli? 

 

Sekretarz Powiatu – Jarosław Ostry 

Złożył wyjaśnienia dotyczące przedstawionych wysokości wynagrodzeń. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Komisja zapoznała się z przedmiotowym sprawozdaniem. 

 

Ad. 7 

Analizowanie i opiniowanie projektów uchwał przygotowanych na sesję Rady Powiatu: 

 

7.1. w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie wkładu pieniężnego do Spółki Szpital  

w Dębnie Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością im. Świętej Matki Teresy z Kalkuty, 

na podwyższenie jej kapitału zakładowego oraz objęcia udziałów w podwyższonym 

kapitale, 

 

Przewodniczący Komisji – Ryszard Wiśniak 

Przedstawił przedmiotowy projekt uchwały. Poinformował, że Zarząd Powiatu dokonał 

zmiany treści projektu uchwały. (Zmieniony projekt uchwały stanowi załącznik Nr 6 do protokołu). 

Zapytał, czy są pytania bądź uwagi? 
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Pytań i uwag nie z głoszono. 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za pozytywną opinią do projektu uchwały głosowało - 7 Członków Komisji, przeciw – 0,  

1 Członek Komisji wstrzymał się od głosu.  

7.2. w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie wkładu pieniężnego do Spółki Szpital 

Barlinek Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością, na podwyższenie jej kapitału 

zakładowego oraz objęcia udziałów w podwyższonym kapitale; 

 

Przewodniczący Komisji – Ryszard Wiśniak 

Przedstawił przedmiotowy projekt uchwały. Zapytał, czy są pytania bądź uwagi? 

 

Pytań i uwag nie z głoszono. 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za pozytywną opinią do projektu uchwały głosowało - 7 Członków Komisji, przeciw – 0,  

1 Członek Komisji wstrzymał się od głosu.  

 

7.3. w sprawie obywatelskiej inicjatywy uchwałodawczej, 

 

Przewodniczący Komisji – Ryszard Wiśniak 

Przedstawił przedmiotowy projekt uchwały. Zapytał, czy są pytania bądź uwagi? 

 

Pytań i uwag nie z głoszono. 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za pozytywną opinią do projektu uchwały głosowało - 8 Członków Komisji, przeciw – 0,  

nikt nie wstrzymał się od głosu.  

7.4. w sprawie rozwiązania Zespołu Szkół i Placówek w Smolnicy, 

 

Przewodniczący Komisji – Ryszard Wiśniak 

Zapytał, czy są pytania bądź uwagi? 

 

Członek Komisji – Mariusz Kuziel 

Zapytał, czy po rozwiązaniu zespołu nie powinien powstać nowy odrębny podmiot? 

Członek Komisji – Andrzej Rudnicki 

Wyjaśnił, że po likwidacji Zespołu pozostanie jeden podmiot Młodzieżowy Ośrodek 

Socjoterapii w Smolnicy. 

 

Więcej pytań i uwag nie z głoszono. 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za pozytywną opinią do projektu uchwały głosowało - 8 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt 

nie wstrzymał się od głosu.  



10 
 

 

7.5. w sprawie zamiaru likwidacji Technikum w Smolnicy, 

 

Przewodniczący Komisji – Ryszard Wiśniak 

Zapytał, czy są pytania bądź uwagi? 

 

Pytań i uwag nie z głoszono. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za pozytywną opinią do projektu uchwały głosowało - 8 Członków Komisji, przeciw – 0,  

nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

7.6. w sprawie zmiany nazwy Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych nr 1 im. Juliusza 

Słowackiego w Dębnie, 

 

Przewodniczący Komisji – Ryszard Wiśniak 

Zapytał, czy są pytania bądź uwagi? 

 

Pytań i uwag nie z głoszono. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za pozytywną opinią do projektu uchwały głosowało - 8 Członków Komisji, przeciw – 0,  

nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

7.7.w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Starosty Myśliborskiego, 

 

Przewodniczący Komisji – Ryszard Wiśniak 

Zapytał, czy są pytania bądź uwagi? 

 

Członek Komisji – Danuta Patkowska 

Złożyła wyjaśnienia dotyczące przedmiotu skargi dot. podwyżek pracowników DPS  

w Myśliborzu. 

 

Członek Komisji – Mariusz Kuziel 

Odniósł się do przedmiotowej sprawy. Zwrócił uwagę na pracę jaka jest wykonywana przez 

pracowników jednostki, natomiast wynagrodzenia nie są wysokie. 

 

Radna Rady Powiatu – Urszula Sawicka 

Zwróciła uwagę, że Komisja Rewizyjna poprzedniej kadencji rozpatrywała skargę  

i uznała ją za zasadną. Rada Powiatu nie podjęła uchwały, która została skierowana pod 

obrady. W przypadkach nie przyjęcia projektu przez Radę Powiatu Przewodniczący Rady 

przygotowywał odmienny projekt i tak samo jest w tym przypadku. 

 

Członek Komisji – Henryk Szpakowski 

Zwrócił uwagę, że nie mając możliwości zapoznania się z dokumentacją dot. rozpatrzenia 

skargi przez Komisje Rewizyjną nie może się odnieść do tego projektu uchwały. 
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Członek Komisji – Danuta Patkowska 

Zauważyła, że Urząd w ogóle nie jest w posiadaniu części dokumentacji z posiedzeń Komisji 

Rewizyjnej. 

 

Radna Rady Powiatu – Urszula Sawicka 

Zgodziła się z tym, że części protokołów nie ma, a część jest. Komisja pracowała w składzie 

trzyosobowym i sama pisała protokoły, mając problemy z udostępnieniem sprzętu. 

Poinformowała, że przekaże protokoły, gdzie była rozpatrywana ta skarga, aby radni mogli 

się z nimi zapoznać. Poprzedni projekt uchwały wraz z uzasadnieniem znajduje się  

w posiadaniu Biura Rady i z niego wynika jakie wnioski wówczas wyciągnęła Komisja 

Rewizyjna. 

 

Więcej pytań i uwag nie z głoszono. 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za pozytywną opinią do projektu uchwały głosowało - 4 Członków Komisji, przeciw – 0,  

4 Członków Komisji wstrzymało się od głosu.  

7.8.w sprawie planu pracy Rady Powiatu na 2019 rok., 

 

Przewodniczący Komisji – Ryszard Wiśniak 

Zapytał, czy są pytania bądź uwagi? 

 

Członek Komisji – Zbigniew Marszałek 

Zwrócił uwagę, że w planie pracy w miesiącu wrześniu zaplanowano temat dot. analizy 

sprawozdań finansowych spółek prawa handlowego Szpital w Dębnie i w Barlinku. 

Zaproponował, aby temat ten został przeniesiony na miesiąc marzec. 

 

Przewodniczący Komisji – Ryszard Wiśniak 

Zauważył, że jest to ustawowy wymóg, aby w tym miesiącu był rozpatrywany ten temat. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Zwrócił uwagę, że w miesiącu marcu może być informacja o bieżącej sytuacji spółek. 

Zwrócił uwagę, że radni będą mogli otrzymać materiał poglądowy i będą mogli zapoznać się 

z sytuacja szpitali. 

 

Członek Komisji – Mariusz Kuziel 

Zwrócił uwagę, że sytuacja spółek jest poważna i radni muszą poznać informacje o ich 

sytuacji.  

 

Członek Komisji – Danuta Patkowska 

Przekazała, że sytuacja szpitala jest na tyle dynamiczna, że radni będą informowani o niej na 

bieżąco. 

 

Członek Komisji – Mariusz Kuziel 

Złożył wniosek o ujęcie w miesiącu marcu 2019 roku tematu dotyczącego zapoznania się  

z informacją o bieżącej sytuacji Szpitala w Dębnie im. św. Matki Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

oraz Szpitala Barlinek Sp. z o.o. 
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Członek Komisji – Andrzej Potyra 

Przekazał, że informacje o sytuacji szpitali będzie przekazywana na bieżąco, musi się ona 

wyklarować w I kwartale br. 

 

Więcej pytań i uwag nie z głoszono. 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie złożonego wniosku: 

 

Za przyjęciem  wniosku głosowało - 9 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się 

od głosu.  

Więcej pytań i uwag nie z głoszono. 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za pozytywną opinią do projektu uchwały z uwzględnieniem zgłoszonego wniosku 

głosowało - 9 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

Ad. 8 

Opracowanie planu pracy Komisji Finansów, Budżetu i Rozwoju Gospodarczego na 

2019 rok. 

 

Przewodniczący Komisji – Ryszard Wiśniak 

Przedstawił projekt planu pracy Komisji na 2019 rok. Zwrócił uwagę, że jest on spójny  

z ramowym planem pracy Rady Powiatu. 
(Projekt planu pracy komisji stanowi załącznik Nr 7 do protokołu). 

Zwrócił uwagę, że w miesiącu marcu zostanie wpisany temat dotyczący zapoznania się  

z informacją o bieżącej sytuacji Szpitala w Dębnie im. św. Matki Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

oraz  Szpitala Barlinek Sp. z o.o. 
(Plan pracy komisji stanowi załącznik Nr 8 do protokołu). 

Pytań i uwag nie z głoszono. 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za przyjęciem Planu Pracy Komisji Finansów, Budżetu i Rozwoju Gospodarczego na 2019 

rok głosowało - 9 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

Ad. 9 

Sprawy różne: 

 

Przewodniczący Komisji – Ryszard Wiśniak 

Przedstawił pismo Prezesa Zarządu spółki Szpital w Dębnie im. św. Matki Teresy z Kalkuty         

Sp. z o.o. z dnia 29.11.2018r. znak SD.I./231/11/2018 w sprawie wytypowania 

przedstawiciela Rady Powiatu w Myśliborzu do pracy w Zespole ds. opracowania programu 

naprawczego Szpitala w Dębnie im. św. Matki Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. (Pismo stanowi 

załącznik Nr 9 do protokołu).  

Zaproponował oddelegowani Członka Komisji Arkadiusza Mazepę.  

Więcej propozycji nie zgłoszono. 
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W związku z powyższym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za wytypowaniem Członka Komisji Arkadiusza Mazepy głosowało - 9 Członków Komisji, 

przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

Radna Rady Powiatu – Alicja Prill 

Dodała, iż uważa, że w skład tej Komisji powinni wchodzić radni, którzy są z poza Gminy 

Dębno. 

 

Członek Komisji – Andrzej Rudnicki 

Zawnioskował, aby do Komisji oddelegować radną Alicję Prill. 

 

Radna Rady Powiatu – Alicja Prill 

Nie wyraziła zgody na pracę w przedmiotowej Komisji. Zwróciła uwagę, że program 

naprawczy powinien być wykonany przez podmiot zewnętrzny, a nie przez podmiot, którego 

on będzie dotyczył. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Zwrócił uwagę, że oddelegowani radni nie mają za zadanie stworzenie programu, jedynie 

mogą nadzorować i monitorować prace nad nim prowadzone.  

 

Więcej spraw różnych nie zgłoszono. 

Ad. 10 

Zakończenie posiedzenia.  

 

Po wyczerpaniu porządku obrad posiedzenie Komisji zakończono o godz. 16:45. 
 

Protokołowała:  

Dominika Bułgajewska  
 

 


